

Invitation to Attend the Annual General Meeting of Presight AI Holding PLC

The Board of Directors of Presight AI Holding PLC (the "Company") invites its shareholders to attend the Annual General Meeting on Wednesday, 11 March 2026 at 3:00 PM (UAE time) in person at Rosewood Abu Dhabi Hotel, Al Maryah Island, Abu Dhabi, or virtually through an electronic link to be sent to the shareholders via SMS or email following the registration of their attendance, to discuss the agenda and vote on the proposed resolutions in real time. The following agenda items will be considered during the meeting:

1. To consider and approve the Board of Directors' report on the Company's business and financial position for the financial year ended 31 December 2025.
2. To consider and approve the Auditor's Report on the Company for the financial year ended 31 December 2025.
3. To discuss and approve the Company's balance sheet and statement of profit and loss for the financial year ended 31 December 2025.
4. To consider and approve the Board of Directors' proposal not to distribute dividends to the shareholders for the financial year ended 31 December 2025.
5. To consider and approve the Board of Directors' remuneration for the financial year ended 31 December 2025.
6. To discharge the Board of Directors from liability for the financial year ended 31 December 2025.
7. To discharge the Company's external statutory auditors from liability for their activities for the financial year ended 31 December 2025.

دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة بريسيات آي هولدينج بي إل سي

يسرا مجلس إدارة شركة بريسيات آي هولدينج بي إل سي ("الشركة") دعوة السادة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنوية شخصياً يوم الأربعاء الموافق 11 مارس 2026 في تمام الساعة الثالثة عصراً (بتوقيت دولة الامارات العربية المتحدة) في فندق روزوود أبوظبي جزيرة المارية ابوظبي أو بالحضور عن طريق استخدام تقنية الحضور عن بعد من خلال استخدام رابط لحضور الاجتماع سيتم إرساله إلى المساهمين عبر الرسائل القصيرة أو البريد الإلكتروني بعد تسجيل حضورهم لتمكن المساهمين من حضور الاجتماع افتراضياً ومناقشة جدول الأعمال والتصويت الإلكتروني على كل قرار بشكل مباشر أثناء انعقاد الاجتماع وسيتم النظر في بنود جدول الأعمال التالية خلال الاجتماع:

1. مراجعة تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليه.
2. مراجعة تقرير مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليه.
3. مناقشة واعتماد ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
4. مناقشة والموافقة على مقترن مجلس الإدارة بشأن عدم توزيع أرباح للمساهمين عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والموافقة عليه.
5. مناقشة والموافقة على منح مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
6. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
7. إبراء ذمة مدققي الحسابات الخارجيين للشركة عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

8. To appoint the Company's external statutory auditors and determine their fees for the financial year ending 31 December 2026.

9. Election of the Board of Directors.

8. تعيين مدققي حسابات الخارجيين للشركة وتحديد أتعابهم عن السنة المالية التي سوف تنتهي في 31 ديسمبر 2026.

9. انتخاب أعضاء مجلس الإدارة.

Notes:

1. At the direction of the Capital Market Authority, the Company's shareholders who will attend the Annual General Meeting virtually should register their attendance electronically to be able to vote on the agenda items. Registration is open from 3:00 PM on Tuesday, 10 March 2026 and closes at 3:00 PM on Wednesday, 11 March 2026. For electronic registration, please visit the following website: www.smartagm.ae. Holders of proxies can register through (www.smartagm.ae), fill out the proxy form and upload it with the supporting documents once the online registration is open.

2. Any shareholder entitled to attend the Annual General Meeting may delegate any person other than a member of the Board of Directors, employees of the Company, a broker or employees of such broker under a special written proxy. In such capacity, no proxy may represent a number of shareholders who hold more than 5% of the shares in the capital of the Company. Persons of incomplete capacity or incapable shall be represented by their legal representatives. The shareholder signature on the proxy referred to above shall be the signature approved by any of the following entities:

a. The Notary Public.

b. A chamber of commerce or an economic department in the UAE.

الملاحظات:

1. بناء على توجيهات هيئة سوق المال، على مساهمي الشركة الذين سيحضرون اجتماع الجمعية العمومية السنوية عن بعد تسجيل الحضور للتمكن من التصويت على بنود الجمعية العمومية السنوية الكترونياً. يفتح باب التسجيل اعتباراً من الساعة (3:00) من عصر يوم الثلاثاء الموافق 10 مارس 2026 ويتم إغلاق التسجيل في تمام الساعة (3:00) من عصر يوم الأربعاء الموافق 11 مارس 2026. بالنسبة للتسجيل الإلكتروني، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني التالي: www.smartagm.ae يمكنهم التسجيل من خلال نفس الموقع الإلكتروني (www.smartagm.ae) وملء نموذج التوكيل وتحميله مع المستندات الداعمة بمجرد فتح التسجيل.

2. يجوز لمن له حق حضور الجمعية العمومية السنوية أن ينوب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركة الوساطة أو العاملين بها بمقتضى توكيلاً خاص ثابت بالكتابة ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزًا بهذه الصفة على أكثر من 5% خمسة بالمائة من رأس مال الشركة، ويمثل ناقصي الأهلية وفأقدتها النائبون عنهم قانوناً. يتعين أن يكون توقيع المساهم الوارد في الوكالة المشار إليها في البند أعلاه هو التوقيع المعتمد من/ لدى أحد الجهات التالية، وعلى الشركة اتخاذ الإجراءات اللازمة للتحقق من ذلك:

a. الكاتب العدل.

b. غرفة تجارة أو دائرة اقتصادية بالدولة.

- c. A bank or company licensed in the UAE, provided that the representative shall have an account with either one of them.
- d. Any other entity licensed to perform attestation works.
3. A corporate person may delegate a representative or those in charge of its management pursuant to a resolution of its board of directors or its equivalent to represent such corporate person in the Annual General Meeting. The delegated person shall have the powers as determined in the delegating resolution.
4. Shareholders registered in the shareholders register on Tuesday, 10 March 2026 shall be entitled to vote in the Annual General Meeting.
5. The Annual General Meeting shall not be valid unless attended by shareholders who hold or represent by proxy at least 50% of the Company's share capital. In case quorum is not reached in the first meeting, the second meeting shall be convened on Tuesday, 17 March 2026 at the same place and time of this invitation and the proxies issued for the first meeting shall be valid. The second meeting shall be valid regardless of the number of attendees.
6. The Annual General Meeting will be recorded. Shareholders are entitled to discuss the items listed in the agenda and ask questions to the Board of the Directors and the auditors of the Company.
7. For any queries related to the electronic registration, attendance and e-voting, please read the instructions available on SmartAGM Portal (www.smartagm.ae) or via the support channels on SmartAGM Portal.

c. بنك أو شركة مرخصة بالدولة شريطة أن يكون للموكل حساب لدى أي منهما.

d. أي جهة أخرى مرخص له للقيام بأعمال التوثيق

3. يجوز لأي شخص اعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في الجمعية العمومية السنوية للشركة، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.

4. يكون مالك السهم المسجل في يوم الثلاثاء الموافق 10 مارس 2026 هو صاحب الحق في التصويت في الجمعية العمومية السنوية.

5. يكون انعقاد الجمعية العمومية السنوية صحيحاً إلا إذا حضره مساهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة ما لا يقل عن 50% من رأس مال الشركة، فإذا لم يتوافر هذا النصاب في الاجتماع الأول فسيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الثلاثاء الموافق 17 مارس 2026 في ذات الزمان والمكان وبنفس الآلية و تكون التوكيلات الصادرة للجتماع الأول سارية المفعول، وسيكون الاجتماع صحيحاً بمن حضر.

6. ستقوم الشركة بتسجيل وقائع اجتماع الجمعية العمومية السنوية ويفتح للمساهمين مناقشة الموضوعات المدرجة في جدول أعمال الجمعية العمومية السنوية وتوجيه الأسئلة إلى مجلس الإدارة ومدقق الحسابات.

7. لأية استفسارات تتعلق بالتسجيل والحضور والتصويت الإلكتروني، يرجى قراءة التعليمات المتوفرة على البوابة الذكية للجمعيات العمومية (www.smartagm.ae) أو من خلال وسائل الدعم المتوفرة على البوابة الذكية.

8. The shareholders can view and download the Investor Rights Guidelines on the Capital Market Authority's website through the following link:

8. يمكن للمساهمين الاطلاع على وتحميل دليل حقوق المساهمين على موقع الهيئة الرسمية:

<https://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx>

Board of Directors

مجلس الإدارة

PRESIGHT AI HOLDING PLC
(Public Company Limited by Shares)
Announcement on the Opening of
Nominations for Membership of
the Board of Directors
=====

The Board of Directors of PRESIGHT AI HOLDING PLC (the "Company") has the honour to inform the shareholders of the opening of the nominations for membership of the Board of Directors from Tuesday, 17 February 2026, until Thursday, 27 February 2026. Any candidate who meets the conditions of nomination for membership of the Board of Directors may submit the Nomination Application Form to the Company by email to cosecretary@presight.ai. The Nomination Application Form should be accompanied by all supporting documents referred to in the Nomination Application Form, including specifying the capacity in which the candidate seeks to be elected.

GENERAL TERMS:

1. The number of vacant seats for election to the Board of Directors is seven (7) members.
2. Nominations for membership of the Board of Directors shall remain open for a period of ten (10) days from the date of this announcement.
3. Candidates who nominate themselves for membership of the Board of Directors shall satisfy the conditions stipulated in the ADGM Companies Regulations 2020 (as amended), as well as the Articles of Association of the Company as amended from time to time.

شركة بريسيait أيه أي هولدنج بي إل سي
(شركة عامة محدودة بالأوراق المالية)
الإعلان عن فتح
باب الترشيح
لعضوية مجلس الإدارة
=====

يتشرف مجلس إدارة شركة بريسيait أيه أي هولدنج بي إل سي ، شركة عامة محدودة بالأوراق المالية ("الشركة") بإعلام السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة وذلك خلال الفترة الممتدة من يوم الثلاثاء 17 فبراير 2026 إلى يوم الخميس 27 فبراير 2026، ولكل شخص توافرت فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة أن يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يتقاضى به إلى إدارة الشركة من خلال البريد الإلكتروني cosecretary@presight.ai نموذج طلب الترشح مرفقاً بجميع المستندات الداعمة المشار إليها في نموذج طلب الترشح وصفة العضوية التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها.

شروط عامة:

1. عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة سبعة أعضاء (7).
2. سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة (10) عشرة أيام من تاريخ الإعلان.
3. يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تطبق عليه الشروط المنصوص عليها في نظام الشركات لعام 2020 (كما يتم تعديله) لسوق أبوظبي العالمي والنظام الأساسي للشركة وتعديلاته من وقت لآخر.

4. Candidates should attach all relevant documents referred to in the Nomination Application Form.
5. Candidates may not, after the closing of the nomination period, relinquish their candidacy to another person.
6. No application shall be accepted after the closing of the nomination period.
7. The Company will publish the names of candidates to stand for election at the Annual General Meeting, including their profiles, on the Abu Dhabi Securities Exchange ("ADX") website (www.adx.ae) and the Company's website (www.presight.ai) on Friday, 6 March 2026.
8. The ADX will be provided with a list of nominees after the closing of the nomination period.
9. The Nomination Application Form will be available on the Company's website (www.presight.ai).
10. The Nomination Application Form together with all supporting documents should be sent by email to cosecretary@presight.ai.

Board of Directors

1. أن يرفق المستندات المشار إليها في نموذج طلب الترشيح.

2. لا يجوز للمرشح بعد غلق فترة باب الترشيح التنازل عن ترشحه لشخص آخر.

3. لن يتم قبول أي طلبات للترشح بعد انتهاء فترة الترشيح.

4. ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح بتاريخ الجمعة الموافق 6 مارس 2026 على الموقع الإلكتروني لسوق أبوظبي للأوراق المالية (www.adx.ae) وعلى الموقع الإلكتروني للشركة (www.presight.ai).

5. سيتّم موافقة سوق أبوظبي للأوراق المالية بأسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.

6. سيكون نموذج طلب الترشيح متاحاً على الموقع الإلكتروني للشركة (www.presight.ai).

7. يرجى إرسال طلبات الترشيح مع جميع المستندات المطلوبة إلى البريد الإلكتروني cosecretary@presight.ai.

مجلس الإدارة